
 

 

Z Á P I S N I C A 
napísaná zo zasadania Obecného zastupiteľstva v Krušetnici 

konaného dňa 25. októbra 2012 

 

 ––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––– 

 

P r í t o m n í : Poslanci podľa pripojenej prezenčnej listiny 

 

N e p r í t o m n í: Jozef Dorušák, Daniel Dopater, Mgr. Danka Jančová 

 

H o s t i a :  Mária Naništová - kontrolórka obce 

 

     Zasadanie obecného zastupiteľstva otvoril a viedol starosta obce p. Jozef Stančík, ktorý 

privítal prítomných a uviedol, že zasadanie obecného zastupiteľstva je uznášania schopné. 

Ospravedlnili sa poslanci Danka Jančová, Daniel Dopater a Jozef Dorušák. 

       Za zapisovateľku bola určená pracovníčka obecného úradu p. Alžbeta Páterková, za 

overovateľov starosta určil p. Mgr. Martina Bodoríka a p. Mgr. Teréziu Pacoňovú. 

 

Navrhol tento program:  

 

1. Plnenie uznesenia z posledného obecného zastupiteľstva 

2. Zhodnotenie Plánu práce za III. štvrťrok 2012 

3. Rozbor hospodárenia za III. štvrťrok 2012 

4. Správa hlavného kontrolóra za III. štvrťrok 

5. Správa o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach za 

školský rok 2011/2012 v ZŠ s MŠ Krušetnica 

6. Schválenie VZN o opatrovateľskej službe 

7. Informatívna správa o kontrole z Ministerstva pôdohospodárstva a rozvoja 

vidieka SR na projekt Záchrana prírodného dedičstva v česko-slovenskom 

prihraničí 

8. Informatívna správa o aktivačnej činnosti 

9. Prehodnotenie stretnutia s dôchodcami 

10. Informácie poslancov o svojich volebných obvodoch 

11. Rôzne – prejednanie žiadostí 

12. Diskusia 

13. Schválenie uznesenia a záver 

 

 

R O K O V A N I E : 

 
Po prečítaní programu starosta obce vyzval poslancov, v prípade ak niečo majú na 

doplnenie alebo na zmenu programu, nech sa vyjadria. Poslanci nemali žiadne návrhy na 

doplnenie, jednohlasne schválili program jednania. 

 

V bode 1/ starosta obce oboznámil prítomných o plnení uznesenia z minulého zasadania. 

Podrobne oboznámil so všetkými bodmi uznesenia a uviedol, že sa nepodarilo vyčistiť 

neporiadok pri MŠ, avšak bude to vykonané v najbližších dňoch. Taktiež bolo zaslané 

písomné upozornenie na ObPÚ v Námestove na ich nečinnosť v konaní komasácie a pri 

riešení odvolaní sa už osobne zúčastnila aj p. riaditeľka ObPÚ p. Balušíková a prisľúbila aj 

ďalšiu spoluprácu. Pri šetrení vlastníctva vodojemu v Zákamennom bolo povedané, že obec 



 

 

Zákamenné si dá urobiť geometrický plán a vysporiada si pozemky pod vodojemom sama. 

Ostatné body uznesenia boli splnené. 

 

V bode 2/ starosta obce zhodnotil plán práce za III. štvrťrok 2012. Podrobne prečítal 

prítomným poslancom úlohy, ktoré sa podarilo v rámci plánu práce na rok 2012 už urobiť, 

tiež ktoré urobené nebudú a taktiež oboznámi s tým, čo je ešte na pláne vykonať. 

 

V bode 3/ účtovníčka OcÚ p. Beganová predložila Rozbor hospodárenia za III. štvrťrok 

2012, ktorý tvorí prílohu č. 1 tejto zápisnice. Rozbor prítomným poslancom podrobne 

prečítala a oboznámila ich so všetkými položkami v príjmovej aj výdavkovej časti. Uviedla, 

že obec sa pri financovaní obecnej samosprávy riadila stanoveným rozpočtom. Plnenie 

rozpočtu v III. štvrťroku 2012 bolo v súlade s rozpočtovými pravidlami na všetkých úsekoch 

samosprávy. Pripomienky zo strany poslancov neboli žiadne, takže Rozbor hospodárenia za 

III. štvrťrok 2012 bol jednohlasne schválený (Za: 4, Proti: 0, Zdržal sa: 0).  

 

V bode 4/ starosta obce požiadal hlavnú kontrolórku obce p. Máriu Naništovú o podanie 

správy za III. štvrťrok 2012, ktorá tvorí prílohu č. 2 tejto zápisnice.  

 

V bode 5/ starosta obce požiadal p. riaditeľku ZŠ s MŠ p. Ing. PaedDr. Máriu Olešovú o 

prečítanie Správy o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach za školský 

rok 2011/2012 v ZŠ s MŠ Krušetnica. Prítomní poslanci boli so správou podrobne 

oboznámení a táto je v celom rozsahu zverejnená na webovej stránke základnej školy v časti 

"záverečná správa". 

 

V bode 6/ starosta informoval, že na poslednom zasadaní obecného zastupiteľstva, ktoré 

sa konalo v auguste 2012 bolo zrušené VZN o opatrovateľskej službe. Keďže obec musí mať 

v zmysle zákona č. 448/2008 Z. z. o sociálnych službách schválené VZN o opatrovateľskej 

službe, prítomným poslancom bol predložený návrh tohto VZN, ktorý bol aj jednohlasne 

schválený (Za: 4, Proti: 0, Zdržal sa: 0). Taktiež boli poslanci informovaní o tom, že k 1. 9. 

2012 obec neposkytuje žiadnemu občanovi opatrovateľskú službu, nakoľko opatrovateľke p. 

Ľudmile Smolárovej, ktorá sa starala o p. Teréziu Dupčákovú, skončil pracovný pomer dňom 

31. 08. 2012 a bolo jej doporučené  vykonávanie opatrovateľskej služby cez ÚPSVaR v 

Námestove. 

 

V bode 7/ starosta informoval o kontrole z Ministerstva pôdohospodárstva a rozvoja 

vidieka SR, ktorá bola zameraná na projekt "Záchrana prírodného dedičstva v česko-

slovenskom prihraničí.  Kontrolou na mieste neboli zistené žiadne vážne nedostatky; po 

účtovníckej stránke neboli kontrolou zistené žiadne nedostatky. Terénni pracovníci 

vykonávajú práce do 31. 10. 2012, ďalej v projekte sa bude pokračovať až na budúci rok.  

 

V bode 8/ starosta uviedol, že 31. 10. 2012 končí Dohoda o poskytnutí príspevku na 

podporu zamestnanosti na realizáciu opatrení na ochranu pred povodňami a na riešenie 

následkov mimoriadnej situácie - § 50j, ktorú má obec uzatvorenú s Úradom práce, 

sociálnych vecí a rodiny v Námestove a na túto dohodu pracovali dvaja pracovníci. Na ďalšie 

obdobie nám nebola žiadosť schválená, preto obec požiada úrad práce o pracovníkov, ktorí 

budú vykonávať menšie obecné služby v zmysle zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení. 

Bližšie informácie budú poskytnuté na budúcom zasadaní obecného zastupiteľstva.  

 

V bode 9/ starosta navrhol zorganizovať stretnutie s dôchodcami, ktoré by sa uskutočnilo 

dňa 8. 11. 2012. Ako uviedol, je dobré, potrebné a dôstojné, aby sme si starších občanov 



 

 

uctili. Pripraví sa obed; obec už aj zakúpila malé darčeky pre dôchodcov - vankúše o rozmere 

40 x 40 cm; tiež žiaci základnej a materskej školy pripravia malý program a p. Troják sa 

postará o živú hudbu. S návrhom starostu súhlasili všetci prítomní poslanci. 

 

V bode 10/ starosta vyzval poslancov, aby podali informácie o svojich volebných 

obvodoch. 

Poslankyňa Anna Rončáková sa opýtala, či zberná nádoba na obnosené šatstvo bude stále 

na parkovisku pred obecným úradom, alebo bude presunutá niekde inde. Tiež chcela vedieť 

ako knihovníčka, či jej budú poskytnuté finančné prostriedky na nákup kníh, nakoľko boli 

schválené, ale ešte sa nevyčerpali.  

K tomuto starosta uviedol, že zberná nádoba ostane tam, kde je, nakoľko keby sa dala do 

dvora obecného úradu, občania by sa k nej nevedeli podvečer a cez víkend dostať. Tiež 

uviedol, že finančné prostriedky na nákup kníh budú poskytnuté. 

Poslanec Anton Florek sa pýtal, či je možné v rámci projektu cezhraničnej spolupráce v 

čistení lesa pokračovať aj samovýrobou, nakoľko oni nechcú, aby im terénni pracovníci čistili 

les, nechcú ani peniaze a ani drevnú štiepku; radi by si svoj les vyčistili sami. Taktiež 

opätovne uviedol, že oni si nie sú vedomí, žeby boli v združení súkromných vlastníkov lesa a 

ani tam byť nechcú. Tiež dal návrh, aby sa vyhlásilo v obecnom rozhlase, že drobný odpad je 

možné odviesť aj do veľkoobjemného kontajnera, ktorý sa nachádza vo dvore obecného 

úradu. 

K tomuto starosta uviedol, že je možné vykonávať čistenie lesa samovýrobou, kde sa realizuje 

projekt, avšak je potrebné sa dopredu dohodnúť s p. Stanislavom Florekom, ktorý je 

koordinátorom projektu, že si to budú čistiť sami. O otázke členstva v združení mu starosta 

uviedol, že toto nepatrí na obecné zastupiteľstvo, združenie má svoj výbor, ale uviedol, že 

osloví p. Stanislava Floreka, aby na základe jeho podnetu zvolal výbor, kde sa konečne 

jednoznačne uvedie, či sú v združení alebo nie. Starosta tiež súhlasil s návrhom vyhlásiť v 

obecnom rozhlase, že drobný odpad je možné doviesť do veľkoobjemného kontajnera, ktorý 

sa nachádza vo dvore obecného úradu. 

 Poslankyňa Terézia Pacoňová uviedla, že by bolo dobré do budúcna pouvažovať o 

zriadení kompostoviska za ohradou obecného cintorína, nakoľko hlavne teraz pred sviatkami 

dušičiek je veľa trávneho odpadu, ktorý nie je kde vyvážať. 

K tomuto starosta uviedol, že to nie je zlý nápad; na budúci rok sa môže niečo takéto zriadiť, 

avšak treba ešte pouvažovať presne kde, aké veľké a všetko potrebné okolo toho. 

   

V bode 11/ starosta oboznámil prítomných poslancov o písomnej žiadosti Spojenej 

školy internátnej v Námestove, ktorá žiadala o finančný príspevok alebo vecné ceny do 

tomboly 13-teho reprezentačného školského plesu, ktorý sa bude konať dňa 24. 11. 2012. 

Finančný zisk z tohto plesu chcú použiť na nákup kompenzačných pomôcok pre postihnuté 

deti.  

Tu starosta navrhol poskytnúť príspevok vo výške 50,- € (ako aj po iné roky) s ktorým 

návrhom súhlasili všetci prítomní poslanci (Za: 4, Proti: 0, Zdržal sa: 0). 

Ďalej bola prečítaná žiadosť p. Anny Rončákovej, ktorá žiadala o poskytnutie priestorov 

na cvičenie jogy v KD v pracovných dňoch od 18.30 do 19.30 hod.  

Starosta uviedol, že cvičiť je možné iba v zasadačke obecného úradu, nakoľko v KD je na to 

veľký priestor a tiež v utorok a vo štvrtok sa tam cvičí zumba. S jeho návrhom súhlasili všetci 

prítomní poslanci (Za: 4, Proti: 0, Zdržal sa: 0) 

 Následne bola prečítaná žiadosť p. Antónie Hojovej, bytom Námestovo o odkúpenie 

pozemku parc. č. 22920, ku ktorej žiadosti bol priložený aj vytyčovací náčrt - parcely nového 

stavu podľa nového rozdelenia v komasácii pôdy.  



 

 

K tejto žiadosti starosta uviedol, že obec ešte nemôže predať túto parcelu, nakoľko nie je jej 

vlastníkom na liste vlastníctva. Keď bude ukončený zápis komasácie pôdy v našej obci na 

správe katastra, potom bude možné o žiadosti rozhodnúť. Na základe tohto žiadosť o 

odkúpenie pozemku nebola schválená (Za: 0, Proti: 4, Zdržal sa: 0). 

 Taktiež bola prečítaná žiadosť p. Ladislava Sitárika, č. 30 o výrub topoľov za 

futbalovou bránkou a poskytnutie pvc kanalizačnej korugovanej rúry priemer 400 v dĺžke 12 

m. Pán Sitárik v žiadosti uviedol, že topole poškodzujú jeho záhumienku, nakoľko korene 

dosahujú aj 10 m a zamedzujú mu vo využívaní pôdy. Tieto chce bezplatne vypíliť s tým, že 

si ponechá drevo, vyčistí okolie a zasadí napr. tuje. Tiež žiada o poskytnutie 2 pvc 

kanalizačných korugovaných rúr, nakoľko pri silných dažďoch dochádza k poškodzovaniu 

parciel, ktorých je vlastníkom a nemôže ich využívať na poľnohospodárske účely. Tieto na 

vlastné náklady osadí, zabezpečí štrk a prekrytie, aby nedochádzalo v budúcnosti ku škodám.  

K tejto žiadosti starosta uviedol, že p. Sitárik nie je vlastníkom pôdy, ktorá sa nachádza v 

okolí futbalového ihriska, túto obrába iba ako záhumienku. Tiež uviedol, že určite bude 

potrebné tieto topole vyrúbať, ale to sa bude riešiť až na budúci rok. Taktiež uviedol, že 

nesúhlasí s poskytnutím pvc kanalizačných rúr, nakoľko tieto poškodzujú jeho parcely, tak 

nech si ich zakúpi sám; keby boli rúry preplatené jemu, požiadali by o to aj ostatní vlastníci 

parciel, ktoré sa nachádzajú v tejto lokalite. S názorom starostu súhlasili všetci prítomní 

poslanci, a preto žiadosť jednohlasne neschválili (Za: 0, Proti: 4, Zdržal sa: 0). 

 Starosta taktiež oboznámil poslancov s tým, že od 1. 10. 2012 bol byt č. 8 v 12-bytovej 

jednotke poskytnutý p. Jozefovi Janečkovi, č. 105, nakoľko sa na predchádzajúcich 

zasadaniach obecného zastupiteľstva dohodlo, že v prípade, keď sa uvoľní prvý byt, bude 

poskytnutý p. Jozefovi Janečkovi. Tiež uviedol, že od 1. 12. 2012 sa uvoľní ďalší byt po p. 

Ľudmile Zelnickej. Evidujeme 2 žiadosti o byt a to žiadosť p. Petra Janečka, č. 257 a p. 

Vladimíra Adamčíka, č. 47. Aby sa nemuselo zvolávať zasadanie obecného zastupiteľstva 

mimo termínu plánovania vyzval poslancov, aby o žiadostiach rozhodli už teraz. Jednoznačne 

sa všetci prítomní poslanci vyjadrili za poskytnutie bytu č. 5 v 12-bytovej jednote pre p. 

Vladimíra Adamčíka, č. 47 a zároveň to aj schválili (Za: 4, Proti: 0, Zdržal sa: 0).  

 

V bode 12/ ktorý bol určený na diskusiu nikto z prítomných poslancov nevystúpil, 

nakoľko sa diskusia konala pri každom prejednávanom bode. Požiadal zapisovateľku 

o prednesenie návrhu na uznesenie. 

 

 

U Z N E S E N I E  č. 5/2012 

________________________ 
 

 

Obecné zastupiteľstvo v Krušetnici 

 

A.  BERIE NA VEDOMIE 

 

1/ plnenie uznesenia z posledného obecného zastupiteľstva; 

2/ plnenie plánu práce za III. štvrťrok 2012; 

      3/ správu hlavného kontrolóra za III. štvrťrok 2012; 

      4/ správu riaditeľky ZŠ s MŠ Krušetnica o činnosti a výsledkoch v ZŠ s MŠ Krušetnica za 

          školský rok 2011/2012; 

      5/ informatívnu správu o kontrole z Ministerstva pôdohospodárstva a rozvoja vidieka SR  

          na projekt "Záchrana prírodného dedičstva v česko-slovenskom prihraničí"; 

      6/ informatívnu správu o aktivačnej činnosti; 



 

 

      7/ žiadosť p. Ladislava Sitárika, bytom Krušetnica č. 30 o výrub topoľov za futbalovou  

          bránkou;  

 

B. SCHVAĽUJE 

 

      1/ rozbor hospodárenia za III. štvrťrok 2012; 

      2/ VZN o opatrovateľskej službe č. 2/2012; 

      3/ príspevok pre Spojenú školu internátnu v Námestove vo výške 50,- €; 

      4/ pridelenie 1-izbového bytu v 12 bytovej jednotke pre manželov Vladimíra Adamčíka a  

          manž. Janku Adamčíkovú, bytom Krušetnica č. 47 s účinnosťou od 1. 12. 2012; 

 

C. NESCHVAĽUJE 

 

      1/ odpredaj pozemku parc. č. 22920 pre p. Antóniu Hojovú, bytom Námestovo,  

          Veterná 156/3; 

      2/ poskytnutie pvc kanalizačných korugovaných rúr s priemerom 400 m v dĺžke 12 m pre  

          p. Ladislava Sitárika, bytom Krušetnica č. 30; 

 

D. SÚHLASÍ 

 

      1/ s poskytnutím miestnosti - zasadačky OcÚ na cvičenie jogy v pracovných dňoch  

          od 18.30 do 19.30 hod.; 

 

E.  UKLADÁ 

 

      1/ starostovi obce zvolať posedenie s dôchodcami na deň 8. 11. 2012; 

          T: do 8. 11. 2012 

      2/ starostovi obce požiadať p. Stanislava Floreka o zvolanie výboru súkromných   

          vlastníkov lesa ohľadom členstva p. Anton Floreka, bytom Krušetnica č. 23 v tomto  

          združení; 

          T: do budúceho zastupiteľstva 

      3/ starostovi obce dať vyhlásiť v obecnom rozhlase, že drobný odpad je možné doviesť do  

          veľkoobjemného kontajnera, ktorý sa nachádza vo dvore obecného úradu; 

          T: do budúceho zastupiteľstva 

      4/ starostovi obce pouvažovať o zhotovení kompostoviska za ohradou cintorína; 

 

 

Keďže program jednania bol vyčerpaný a ďalšie pripomienky neboli, starosta dal 

hlasovať za uznesenie. Za uznesenie hlasovali všetci prítomní poslanci (Za: 4, Proti: 0, Zdržal 

sa: 0), takže uznesenie bolo jednohlasne schválené. Starosta obce poďakoval prítomným za 

účasť a zasadanie ukončil. 

 

Zapísala: Alžbeta Páterková 

 

Overovatelia:  Mgr. Martin Bodorík, v. r. 

   Mgr. Terézia Pacoňová, v. r. 

 

 

Starosta obce:  Jozef Stančík, v. r. 

 



 

 



 

 



 

 



 

 

 
 



 

 



 

 

 
 

 



 

 

 


